

## Terms and Conditions

- Offers dedicated to foreign individual customers, upon subscription to Printania loyalty program having a Visa card.
- IMMEDIATE DISCOUNT OF 5%: valid only once per person from 01/03/2022 to 01/03/2023 at Printemps Hausmann.
- The discount is applicable to all purchases made during the same day upon presentation of your valid original foreign passport excluding Louis Vuitton, Goyard, bookstore, food, institutes, services (Donor payments, Printemps Listes, Printemps Gift Card), Printemps.com & Second Printemps. No minimum purchase. Cannot be added to Printania benefits, or other on-going reduction or promotions.
- 12% TAX REFUND: For residents outside the European Union (see conditions in store)
- A ROOFTOP GOURMET BREAK: This special offer is valid only once per person, from 01/03/2022 to 01/03/2023 at Printemps Hausmann upon presentation of your invitation. No minimum purchase.
- EXCLUSIVE PERSONAL SHOPPER SERVICE: This special offer is valid only for Premium Visa card holder (Platinum, Signature, Advanced & Infinite) once per person, from 01/03/2022 to 01/03/2023 at Printemps Hausmann. No minimum purchase.

## الشروط والأحكام

- العروض خاصة بالعملاء الأجانب لدى اشتراكهم في برنامج برنتانيا للولاء وامتلاك بطاقة Visa.
- خصم فوري بنسبة 5%: سارٍ لمرة واحدة للشخص من 2022/03/01 إلى 2023/03/01 لدى Printemps Hausmann.
- ينطبق هذا الخصم على جميع عمليات الشراء الجارية في نفس اليوم الذي أبرز فيه جواز السفر الأجنبي الأصلي الساري، وتستنثى العلامات Louis Vuitton، Goyard، ومتاجر الكتب، والطعام، والمعاهد، والخدمات (Doner للدفع، Printemps Listes، و Printemps Gift Card) و Printemps.com & Second Printemps. لا يوجد حد أدنى للشراء. لا يمكن إضافته إلى مزايا برنامج برنتانيا أو أية خصومات أو عروض جارية.
- استرداد ضريبة القيمة المضافة البالغة 12%: للمقيمين خارج الإتحاد الأوروبي (انظر للشروط في المتجر)
- استراحة طعام فاخر مع إطلالة من السطح: هذا العرض الخاص سارٍ لمرة واحدة فقط للشخص من 2022/03/01 وحتى 2023/03/01 لدى Printemps Hausmann وعند إبراز بطاقة دعوتك. لا يوجد حد أدنى للشراء.
- خدمة خبير التسوق الحصرية: هذا العرض الخاص سارٍ لحاملي بطاقة بريميوم فقط (بلاينيوم، سجتشر، أدفانسد، إنفينيت) لمرة واحدة فقط للشخص من 2022/03/01 حتى 2023/03/01 لدى Printemps Hausmann. لا يوجد حد أدنى للشراء.